
Protokół nr LIII  

z posiedzenia Komisji Oświaty 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy  

z dnia 26 lutego 2024 r. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 

do protokołu): 

1. Maciej Ostapkowicz – Przewodniczący 

2. Joanna Dembowska – Wiceprzewodnicząca 

3. Witold Wasilewski – Wiceprzewodniczący 

4. Natalia Polubiec 

5. Radosław Sosnowski 

6. Tomasz Szczegielniak 

oraz goście (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu): 

1. Rafał Miastowski – Burmistrz Dzielnicy Mokotów 

2. Krzysztof Skolimowski – Zastępca Burmistrza Dzielnicy Mokotów 

3. Agnieszka Perka – Zastępca Głównej Księgowej Dzielnicy Mokotów 

4. Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów 

5. Cezary Kocon – Naczelnik Wydziału Oświaty i Wychowania dla Dzielnicy Mokotów 

Ad. 1. Otwarcie obrad 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Maciej Ostapkowicz, który 

przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad 

2. Przyjęcie protokołu z LII posiedzenia Komisji Oświaty z dnia 29.01.2024 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii  

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do  

budżetu m.st. Warszawy na 2024 r. - druk nr 463 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii  

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do  

budżetu m.st. Warszawy na 2024 r. - druk nr 464 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2023 rok 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok 

7. Sprawy różne, wolne wnioski 

8. Zamknięcie obrad 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z LII posiedzenia Komisji Oświaty z dnia 29.01.2024 r. 

Wobec braku uwag protokół został przyjęty. 
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Ad. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2024 r. - druk nr 463 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w 

załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2024 r., zawartego w druku nr 463 

(projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów 

m.st Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st Warszawy na 2024 r. 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów przedstawiła 

projekt uchwały w części dot. zakresu działania Komisji. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz podziękował za przedstawienie projektu uchwały i otworzył 

dyskusję. Zapytał, czy dobrze zrozumiał, że w edukacji budżet jest zwiększany o 4 738 000 złotych  

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów odpowiedziała 

twierdząco.  

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz skomentował, że bardzo miło patrzy się na rosnącą ilość zadań i 

środków na rok 2024.  

Wiceprzewodniczący Witold Wasilewski stwierdził, że zawsze jest zwolennikiem modernizacji i 

inwestycji np. szkoły przy ul. Czarnomorskiej i zapytał jakie zmiany zaszły po termomodernizacji i 

teraz przebiegającej modernizacji tej placówki oraz kiedy miałaby ona zostać zakończona. 

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów opowiedziała, 

że zadanie Termomodernizacja Szkoły Podstawowej przy ul. Czarnomorskiej było wprowadzone na 

grudniowej sesji Rady Dzielnicy Mokotów. Po konsultacjach z dyrekcją szkoły okazało się, że pilniejszą 

potrzebą jest wykonanie modernizacji instalacji sanitarnych, toalet uczniowskich i dlatego Zarząd 

Dzielnicy wnioskuje o zmianę nazwy tego zadania. Dodała, że dokumentacja zostanie opracowana 

jednocześnie dla modernizacji i termomodernizacji, natomiast w pierwszej kolejności wykonana 

zostanie modernizacji instalacji sanitarnych. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz zapytał czy jest to rozszerzenie zadania, a nie zmiana zadania. 

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów odpowiedziała, 

że jest to rozszerzenie zakresu zadania oraz, że pod nazwą zadania „Modernizacja” można 

wykonywać również termomodernizację. 

Wiceprzewodniczący Witold Wasilewski zapytał czy wystarczy środków na modernizację instalacji 

sanitarnej i termomodernizację. 

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów odpowiedziała, 

że na chwilę obecną w Wieloletniej Prognozie Finansowej dla Szkoły przy ul. Czarnomorskiej  
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wprowadzone jest 3 200 000 złotych, na ten rok jest to kwota 320 000 złotych, a na przyszły rok 

2 880 000. Dodała, że Dzielnica będzie próbować zmieścić w ramach tej kwoty jak największą liczbę 

wykonanych prac, natomiast w pierwszej kolejności należy opracować dokumentację projektowo-

kosztorysową. Stwierdziła, że trudno jest jej w tej chwili określić zakres prac z uwagi na różne ceny 

przetargów. 

Wiceprzewodniczący Witold Wasilewski  zapytał co może zostać zmodernizowane w Szkole 

Podstawowej przy ul. Limanowskiego, która jest jego zdaniem w złym stanie technicznym i wymaga 

remontu. Dodatkowo zapytał czy planowana jest realizacja zadania dot. budowy boiska przy oddziale 

tej szkoły przy ul. Jeziornej. 

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów odpowiedziała, 

że jeśli chodzi o lokalizację przy ul. Limanowskiego kwota 150 000 złotych, o którą wnioskuje Zarząd 

dotyczy opracowania dokumentacji projektowo-kosztorysowej, również w kwestii wykonania 

modernizacji instalacji sanitarnej. Dodała, że obie szkoły, o których mowa to „tysiąclatki”, które są w 

takim wieku, że wymagają nakładów finansowych . Odnośnie lokalizacji przy ul. Jeziornej powiedziała, 

że w tym roku przygotowywana jest dokumentacja projektowo-kosztorysowa. 

Wiceprzewodniczący Witold Wasilewski dodał, że warto zwrócić uwagę na stan instalacji 

elektrycznej w oddziale przy ul. Limanowskiego, ponieważ w pewnym momencie był w fatalnym 

stanie. Zapytał kiedy ma zostać zakończone zadanie dot. termomodernizacji realizowane w Zespole 

Szkół nr 59. 

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów odpowiedziała, 

że zadanie dot. termomodernizacji Zespołu Szkół nr 59 pojawiło się w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej w 2022 roku i w tej chwili Wydział Inwestycji jest w trakcie docieplania dachu szkoły. 

Dodała, że realizacja inwestycji została przyspieszona z roku 2026 na 2024, przygotowana jest już 

dokumentacja potrzebna do ogłoszenia przetargu na wykonanie elewacji budynku wraz z wymianą 

stolarki okiennej i te prace będą trwały ok. 10 – 12 miesięcy, a kolejnym etapem będzie kompleksowy 

remont instalacji elektrycznej.  

Wiceprzewodnicząca Joanna Dembowska zapytała o przebieg prac remontowych w CLVI Liceum 

Ogólnokształcącym Integracyjnym, którego dyrektor zgłaszała potrzebę wymiany oświetlenia na 

drugim piętrze budynku oraz remontu urządzeń sanitarnych w łazienkach. 

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów przypomniała, 

że Dzielnica ma dwa budżety; budżet inwestycyjny i budżet bieżący i dodatkowo środki 

Dzielnicowego Biura Finansów Oświaty, które również przyznaje je szkołom na remonty. Powiedziała, 

że część prac dyrektorzy są w stanie wykonać z tych środków, bez ingerencji Wydziału Inwestycji i 

Remontów i prace, które są wymagane we wspomnianej placówce mogą być wykonane z środków 

DBFO. 

Radny Radosław Sosnowski powiedział, że dawno temu udało się zrobić kompleksowy remont w 

Szkole Podstawowej przy ul. Grottgera, szkoła została wyremontowana od podstaw i przez lata nie 
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trzeba było jej ponownie remontować. Poddał pod rozwagę czy nie należałoby stosować takich 

metod.  

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz polemizując, powiedział, że należy sobie zadać pytanie, czy przy 

ograniczonym budżecie należy skoncentrować się jedynie na wybranych placówkach i remontować je 

kompleksowo nie robiąc nic w pozostałych, czy starać się w miarę możliwości remontować 

infrastrukturę oświatową według bieżących potrzeb. Stwierdził, że ciężko jednoznacznie 

odpowiedzieć na to pytanie. Dodał, że wnioskowanie o kolejne 4,7 mln złotych, czyli zwiększenie 

budżetu o ponad 25% to odpowiedni kierunek. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji poddał pod głosowanie uchwałę Komisji pozytywnie 

opiniującą projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 

2024 r., zawarty w druku nr 463, w części dotyczącej zakresu działania Komisji: 

za – jednogłośnie 

Komisja podjęła uchwałę nr LIII/103/2024. 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2024 r. - druk nr 464 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w 

załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2024 r., zawartego w druku nr 464 

(projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów 

m.st Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st Warszawy na 2024 r. 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Agnieszka Perka – Zastępca Głównego Księgowego Dzielnicy Mokotów przedstawiła projekt 

uchwały w części dot. zakresu działania Komisji. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz wobec braku głosów w dyskusji poddał pod głosowanie 

uchwałę Komisji pozytywnie opiniującą projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w 

sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do 

budżetu m.st. Warszawy na 2024 r., zawarty w druku nr 464, w części dotyczącej zakresu działania 

Komisji: 

za – jednogłośnie 

Komisja podjęła uchwałę nr LIII/104/2024. 

Ad. 6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2023 rok 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz poddał pod głosowanie uchwałę Komisji w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za 2023 rok, które zostało omówione na poprzednim 
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posiedzeniu Komisji (sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Rady Dzielnicy Mokotów m. st. 

Warszawy za 2023 rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu): 

za – jednogłośnie 

Komisja podjęła uchwałę nr LIII/105/2024. 

Ad. 7. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz przedstawił plan pracy Komisji Oświaty Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy na 2024 rok (plan pracy Komisji Oświaty Rady Dzielnicy Mokotów m. st. 

Warszawy na 2024 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu)  

Wobec braku głosów w dyskusji poddał pod głosowanie uchwałę Komisji w sprawie w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy na 2024 rok: 

za – jednogłośnie 

Komisja podjęła uchwałę nr LIII/106/2024. 

Ad. 7. Sprawy różne, wolne wnioski 

Wiceprzewodniczący Witold Wasilewski zapytał czy znana jest już szacowana liczba klas otwieranych 

w przyszłym roku szkolnym oraz czy występuje niebezpieczeństwo, że będzie ich zbyt mało. 

Krzysztof Skolimowski – Zastępca Burmistrza Dzielnicy Mokotów odpowiedział, że ilość klas jest 

dostosowywana do zapotrzebowania, czyli do liczby uczniów, które zgłoszą się do poszczególnych 

szkół. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz powiedział, że chciałby uczulić Burmistrza w sprawie 

termomodernizacji Szkoły Podstawowej nr 70. Powiedział, że należy zwrócić uwagę na kwestie 

związane z węzłem ciepłowniczym dochodzącym do szkoły, który obsługuje również mieszkanie 

przylegające do niej, co powoduje zwiększone koszty, ponieważ szkoła nie potrzebuje ogrzewania w 

tak dużym zakresie na przykład w okresie ferii czy godzinach wieczornych jak mieszkanie.  

Krzysztof Skolimowski – Zastępca Burmistrza Dzielnicy Mokotów odpowiedział, że w sprawie 

mieszkania, o którym mowa toczy się sprawa o eksmisję lokatora, ponieważ szkoła zgłosiła 

zapotrzebowanie na tę powierzchnię. Dodał, że gdy eksmisja zostanie zasądzona i wykonana lokal 

wróci do szkoły i będzie wypełniał funkcje oświatowe, a nie mieszkalne.  

Radny Radosław Sosnowski stwierdził, że problem byłych mieszkań służbowych przy szkołach jest 

omawiany już przez kolejną kadencję Rady Dzielnicy, i że miało dojść do rozdzielenia węzłów 

ciepłowniczych. Zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, kiedy dojdzie do rozwiązania tego problemu. 

Krzysztof Skolimowski – Zastępca Burmistrza Dzielnicy Mokotów powiedział, że sprawa jest w gestii 

sądu i to od sądu zależy, kiedy wydany zostanie wyrok eksmisji. 

Nie zgłoszono innych spraw różnych i wolnych wniosków. 
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Ad. 8. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz podziękował wszystkim za udział w obradach, po czym zamknął 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty 

Maciej Ostapkowicz 

Protokołował:  

Kacper Wężyk 


